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Jaarverslag AHV Vislust 2020 

 

 

Dames en heren, 

 

Ik geef u graag een overzicht van de meest in het oog lopende activiteiten binnen uw vereniging. 

 

In het jaar 2020 heeft ook onze vereniging te maken gehad met het corona virus. 

De voorjaars vergadering werd mede hierdoor afgelast. 

Het clubhuis is vanaf maart tot en met juni gesloten geweest en van oktober tot zeker tot aan het 

einde van het  jaar is het ook gesloten.   

 

In het jaar 2020 heeft het bestuur 11 keer vergaderd. 

Begin november heeft het bestuur het jaarlijkse overleg met alle commissies afgelast.  

Daarnaast werd de algemene ledenvergaderingen van 23 november voor het eerst digitaal 

gehouden. 

Er hebben zich voor deze digitale vergadering ongeveer 25 personen aangemeld. 

 

Het DB of het voltallige bestuur heeft voorts overleggen gehad met:  

• Rayon I in ledenvergaderingen 

• Met de gemeente (1 keer) 

• Met de wethouder sportzaken A. Maathuis 

 

De bestuurlijke aandacht was vooral gevestigd op een drietal projecten: 

• Steigers langs de Slachthuiskade - reeds gerealiseerd. 

• Steigers langs de Loolee – reeds gerealiseerd. 

• Het verondiepen van de Dollegoorvijver. 

 

Onze vereniging telde in 2020 5181 leden. Dat betrof 4714 seniorleden en 467 jeugdleden. 

Dat is 935 leden meer dan in 2019. Dit is mede door het corona virus gekomen, waarbij onze 

vissport een van de weinige sporten was die ondanks het heersende corona virus hier weinig last 

van had (met uitzondering van het wedstrijdvissen, hetgeen slechts in beperkte mate kon 

doorgaan.)   

 

Tijdens de digitale ledenvergadering hebben we afscheid genomen van onze voorzitter  

Wim van den Bos. 

De burgemeester heeft Wim onderscheiden met de “Almelo speld” voor zijn jarenlange bijzondere 

verdiensten welke hij voor de vereniging heeft gedaan. 

Vanuit het bestuur is Wim nog benoemd tot ere voorzitter van Vislust. 

Onze jubilarissen hebben we persoonlijk gehuldigd, nu er geen fysieke ALV heeft plaatsgevonden. 

Zij hebben een persoonlijk aandenken en een boeket bloemen ontvangen. 

 

Ik geef u graag een overzicht van een aantal onderwerpen dat in 2020 aan de orde was: 

• Alle pc/laptops zijn voorzien van nieuwe microsoft 365 software. 

• De bediening van de rolluiken van het club gebouw is gecontroleerd en zo nodig vernieuwd. 

• Door de onderhoudsploeg heeft rondom de vijver en het club gebouw het nodige 

snoeiwerkzaamheden  uitgevoerd. 

• Het biljart is gereviseerd (nieuwe banden, nieuw laken). 

• We hebben ook weer schapen ingezet voor het onderhoud langs de vijver. 

• Voor het bestrijden van de processierups zijn er een aantal nestkastjes opgehangen. 

• Voor de rokers is er een overkapping geplaatst. 
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• Voor e.v.t. verdere energie besparing van het club bebouw is door “Sportstroom” een energie 

scan uitgevoerd. 

• Er is door fa. Elmekz een herinrichtingsplan van de Dollegoorvijver gemaakt. 

• In april hebben we in verband met een mogelijk virus bij karpers in de Dollegoorvijver voor 

bijna € 1.000,- weerstandsverhogende pellets gekocht en gevoerd. Hiervoor is advies 

ingewonnen bij Sportvisserij Nederland. 

 

Er is tijdens het corona jaar ook nog gevist.  

Van de veteranencompetitie konden 12 van de 16 wedstrijden worden gevist, de 

seniorencompetitie is gecanceld na de eerste 2 wedstrijden. Verder zijn er slechts beperkt een 

aantal individuele of koppelwedstrijden gevist.  

Ondanks alle beperkingen, allen die dat mogelijk maken, zowel wat betreft de organisatie van de 

wedstrijden, de rangschikking, onderhoud van visstekken, allemaal bedankt daarvoor. 

 

In 2020 hebben we in één keer een aantal bewoners van een zorginstelling een mooie ochtend 

bezorgd. Iedereen ving vis en de deelnemers hadden zichtbaar plezier. 

 

Namens het bestuur dank ik alle vrijwilligers voor hun inzet in 2020 en wens ik alle leden een 

corona virus vrij visrijk en gezond 2021 toe. 

 

 

 


